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Na podstawie art. 24 ust.6 ustawy z dnia 27 maja ].990 roku o samorządzie gminnym

(tj. Dz.U. 20t9, poz.506) przekazuję odpowiedzi na interpelację radnego Rady Miejskiej w

Lubawce pana piotra Wiktorowskiego z dnia 3.0 lipca 20].9 roku (złoŻoną w dniu 11 liPca

2019 roku),

Wstęp do wniosku: ,,W ogłoszonym konkursie na stanowisko sekretarza urzędu nie zaPadło

żadne rozstrzygnięcie. Dlatego zasadnym jest poznać prawdę o tym konkursie, wobec czego

proszę odpowiedzieć na pytanie:"

pytanie: ,,Dlaczego powołana komisja konkursowa nie dokonała rozstrzygnięcia zgłoszonych

ofert?"

odpowiedź: komisja konkursowa w celu przeprowadzenia naboru na wolne kierownicze

stanowisko urzędnicze _ sekretarza Miasta Lubawka powołana zarządzeniem Burmistrza

Miasta Lubawka Nr 78/2019 z dnia 26 kwietnia ŻOtg roku dokonała rozstrzygnięcia

zgłoszonych ofert w dniu 15 maja 2019 roku, w wyniku zakończenia prac komisji zostało

wyłonionych dwóch kandydatów, którzy otrzymali jednakową ilość punktów, Dlatego na

podstawie § 10 ust. 5 Regulaminu naboru na wolne stanowiska urzędnicze, w tym na

kierownicze stanowiska urzędnicze w Urzędzie Miasta Lubawka stanowiącYm załącznik nr 1

do Zarządzenia Nr 6012009 Burmistrza Miasta Lubawka z dnia 6 marca 2009 roku, po

przedstawieniu przez komisję protokołu postępowania rekrutacyjnego, ostateczną decyzję w

sprawie zatrudnienia kandydata podejmuje Burmistrz,

W dniu 16 maja 20].9 roku o godzinie tt:47 na stronie Biuletynu lnformacyjnego Gminy

Lubawka w zakładce ,,praca" podzakładka "wyniki naboru"

(http://www.bip.lubawka.eu/site/article/show/26872) została opublikowana lnformacja o

wynikach naboru na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze - Sekretarz Miasta Lubawka,

pytanie: ,,Dlaczego na stronie internetowej urzędu brak jest informacji o rozstrzVgnięciu

konkursu?"

odpowiedź: W dniu 16 maja 2o1g roku o godzinie tI:47 na stronie Biuletynu

lnformacyjnego Gminy Lubawka w zakładce ,,§raca" podzakładka "wyniki 
naboru"



(http://www.bip.lubawka.eu/site/articIe/show/26872) została opublikowana lnformacja o

wynikach naboru na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze - Sekretarz Miasta Lubawka.

pytanie: ,,Dlaczego podczas trwania konkursu zatrudniła Pani sekretarza nie czekając na

rozstrzygn ięcie ogłoszonego konku rsu ?"

odpowiedź: Sekretarz Miasta Lubawka - Pan Arkadiusz Dybiec został zatrudnionY od dnia 27

maja 2019 roku (11 dni po rozstrzygnięciu konkursu),

Pytanie: ,,Dlaczego naraziła Pani budżet gminny na straty przyjmując nowego sekretarza na

zasadzie porozu mien ia stron wraz z zaległymi u rlopami do wykorzystan ia?

odpowiedź: W wyniku zakończenia procedury konkursowej oraz wyłonienia kandYdata na

stanowisko Sekretarza Miasta Lubawka, w dniu 20 maja 20].9 roku PomiędzY Urzędem

Miasta Lubawka oraz Urzędem Miasta Kamienna GÓra, na podstawie art.22 ustawY zdnia21,

listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych (Dz. U. z 2oI8 r. poz. t26o z późn, zm,),

zostało zawarte porozumienie w sprawie przeniesienia pracownika samorządowego.

Zatrudnienie pana Arkadiusza Dybca w Urzędzie Miasta Lubawka stanowi więc kontYnuację

zatrudnienia w urzędzie Miasta kamienna Góra. Nie może więc tu być mowy o narażeniu

budżetu Gminy Lubawka na jakiekolwiek straty,

Jeżeli uważa pan, że budżet gminy poniósł stratę w wyniku zatrudnienia Pana Arkadiusza

Dybca, to proszę dokładnie wymiar tej straty określiĆ. JednoczeŚnie mam nadzieję, Że nie

podważa pan ustanowionego od kilkudziesięciu lat prawa pracownika do urloPu i nie

wymaga pan od Burmistrza, jako kierownika Urzędu Miasta Lubawka, aby łamał Podstawowe

prawa pracownicze.

Pytanie: ,,Dlaczego, teraz, gdy nastąpiły masowe zwolnienia się z pracy w urzędzie to

udzieliła Pani urlopu nowemu sekretarzowi?"

odpowiedź: W Urzędzie Miasta Lubawka nie nastąpiły Żadne masowe zwolnienia się z pracy.

Z dniem 01 lipca 20].9 roku odeszły z pracy dwie osoby zatrudnione na stanowiskach

pomocniczych, z którymi były zawarte umowy o pracę na czas okreŚlony. UmowY zawarte z

tymi osobami nie zostały przedłużone o kolejny okres. Fakt nie przedłuŻenia umów dwóm

pracownikom nie stanowił jakiegokolwiek zagrożenia dla pracy urzędu, w związku z tYm nie

mógł stanowić przyczyny odmowy udzielenia pracownikowi urlopu wypoczynkowego,

pytanie: ,,Czy pani działania noszą znamiona nepotyzmu, kolesiostwa czy zwYkłego nie

szanowania zasad współżycia społecznego?"

odpowiedź: Zakres zadanego przez Pana pytania stanowczo wykracza poza sferę działania

Burmistrza Miasta czy też Urzędu, w związku z tym odpowiedŹ na to pYtanie nie moŻe zostaĆ

udzielona.

pytanie: ,,Czy wycofa się pani z takiego zatrudnienia sekretarza urzędu, które naruszYło

zasadę bezstronności i możliwości zatrudnienia wartoŚciowego pracownika, a nie swego

znajomego?"



Odpowiedź: Zatrudnienie Pana Arkadiusza Dybca na stanowisko Sekretarza Miasta Lubawka
odbyło się na zasadach określonych przepisami prawa: zgodnie z ustawą o pracownikach
samorządowych, przepisami kodeksu pracy oraz Regulaminem naboru na wolne stanowiska
urzędnicze, w tym na kierownicze stanowiska urzędnicze w Urzędzie Miasta Lubawka
stanowiącym załącznik nr ]. do Zarządzenia Nr 60/2009 Burmistrza Miasta Lubawka z dnia 6
marca 2009 roku, Kandydat spełnił wszystkie wymogi formalne określone w art. 5 ustawy o
pracownikach samorządowych. Ustawa o pracownikach samorządowych narzuca gminie
prawny obowiązek zatrudnienia sekretarza. Nie ma więc żadnych podstaw ani formalnych,
ani też prawnych, by,,wycofywać się z takiego zatrudnienia".

Na koniec wypada poinformować Pana Radnego, że przepisem art, 8 ustawy z dnia 6

września 2Q0I r. o dostępie do informacji publicznej wprowadzono narzędzie do
powszechnego udostępniania informacji publicznej w postaci Biuletynu lnformacji
Publicznej, w którym należy przede wszystkim poszukiwać informacji publicznej, a taką
niewątpliwie jest nabór na wolne stanowiska urzędnicze, w tym kierownicze stanowiska
urzędnicze. Zatem przed zadaniem pytania wchodzącego w zakres informacji publicznej
wypadałoby zapoznać się z treścią tego informatora, tym bardziej, że piastuje Pan funkcję
Radnego Rady Miejskiej w Lubawce, a więc powinien Pan na bieżąco zapoznawać się w tego
rodzajem informacji.
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